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رویارویی احسان پور و کریمی در ایتالیا؛

می توانستیم نفرات 
بیشتری به رم اعزام کنیم 

صفحه 4

»دنیای هوادار« 8 مارس، روز 
جهانی زنان را گرامی می دارد

» اتحاد« بهشتِ اوله !

هفتۀ بیست و هفتم؛

2-0

شاگردان »اوله گانر سولسشر« روز گذشته در دربی حساس شهر منچستر موفق شدند تا در ورزشگاه 
»اتحاد« به رکورد 28 بازی شکست ناپذیری و 21 برد پیاپی منچسترسیتی خاتمه دهند. سولسشر 
در سومین حضور خود در ورزشگاه اتحاد هم به مانند دو دیدار پیشین، برنده از زمین خارج شد! در 
واقع منهای دو تساوی از 15 اخیر دو تیم در اتحاد، سهم سیتیزن ها 5 پیروزی و سهم شیاطین 

سرخ 8 بوده است...
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مهدی صالحی

 نویسنده و خبرنگار

خبر

وزارت نیرو پس از انتقال سند تالاب انزلی به نام خود به دنبال 
آن است که سند ۴۲ تالاب دیگر را نیز به نام خود کند. این 
موضوع نگرانی های بسیاری را به دنبال داشته است چراکه 
به گفته مشاور مدیریت زیست بوم های تالابی وزارت نیرو 
طی سال های اخیر به وظایف قانونی خود برای حفاظت از 
تالاب ها عمل نکرده است. از سوی دیگر طی یکی دو سال 
اخیر این وزارتخانه روی موضوع اقتصاد آب و گردشگری آبی 
فعالیت کرده است و به نظر می رسد که برنامه هایی در این 

راستا برای تالاب ها دارد.
به  اشاره  ارواحی ضمن  علی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
اینکه در سه قانون تکلیف ما در زمینه مالکیت و مدیریت 
عرصه های تالابی روشن شده، اظهارکرد: ازجمله این قوانین 
می توان به قانون »اراضی مستحدث و ساحلی«  مصوب 
به صورت مشخص  قانون  این  در  کرد.  اشاره  سال ۱۳۵۴ 
مالکیت عرصه های ملی برعهده سازمان جنگل ها، مراتع و 
آبخیزداری گذاشته و عنوان شده است که سازمان حفاظت 
سازمان  مقام  قائم  تالابی  عرصه های  در  زیست  محیط 
جنگل ها است. وی ادامه داد: ازجمله قوانین دیگر دراین 
زمینه، قانون »حفاظت و احیای تالاب ها« مصوب سال ۱۳۹۶ 
است. در این قانون تأکید شده است که مدیریت تالاب ها 
در کشور با سازمان حفاظت محیط زیست است علاوه بر 
این ها در ماده ۱۶ قانون »حفاظت و بهسازی محیط زیست« 
نقش سازمان جنگل ها در مالکیت عرصه های تالابی و نقش 
سازمان حفاظت محیط زیست در مدیریت این عرصه ها 

مشخص شده است.

واگذاری تالاب ها به وزارت نیرو تطبیقی با قوانین 
و عرف ندارد

مشاور مدیریت زیست بوم های تالابی با بیان اینکه باتوجه 
به این قوانین واگذاری تالاب انزلی و سایر تالاب ها به وزارت 

نیرو تطبیقی با قوانین و عرف ندارد، تصریح کرد: موضوع 
مدیریت تالاب ها موضوعی کاملا تخصصی همراه با مسائل 
اکولوژیک، کارکردهای اقتصادی و اجتماعی و درهم کنش 
جوامع بهره بردار و مسائل حفاظتی است بنابراین نباید به 
تالاب ها شبیه سدها نگاه کنیم. ارواحی در ادامه گفت: 
درحال  حاضر با توجه به قوانین موجود که از مالکیت سازمان 
جنگل ها بر عرصه های تالابی و قائم مقامی سازمان حفاظت 
محیط زیست حمایت می کند، بهترین راهکار این است که 
قانون گذار این مسئله را روشن کند البته وزارت نیرو برای 
یا  قانون جامع حدنگار  به  تالابی  عرصه های  بر  مالکیت 
کاداستر استناد کرده است اما باید بررسی کرد که بر اساس 

این قانون مسئولیت وزارت نیرو چیست؟  

بدعهدی وزارت نیرو درخصوص حفاظت از تالاب ها

این کارشناس ارشد آب افزود: حق آبه تالاب ها باید توسط 
سازمان حفاظت محیط زیست تعیین و توسط وزارت نیرو 
تامین شود همچنین بر اساس قانون »توزیع عادلانه آب« 
وزارت نیرو با هماهنگی و نظارت سازمان حفاظت محیط 
زیست موظف به تعیین حد بستر رودخانه ها، تالاب ها و 
چشمه ها است. متاسفانه طی سال های اخیر این وزارتخانه 
درخصوص تامین حق آبه تالاب ها مطابق قانون به وظایف 
در  دیگر  سویی  از  وی  گفته  به  است.  نکرده  عمل  خود 
قوانین به صراحت گفته شده است که وزارت نیرو باید بر 
بهره برداری های غیرمجاز از منابع آبی سطحی و زیرزمینی 
نظارت کند اما متاسفانه وزارت نیرو این مسئولیت خود را نیز 
انجام نداده و نقش نظارتی خود را برای حفاظت از تالاب ها 
و... ایفا نکرده است.  مشاور مدیریت زیست بوم های تالابی 
نیرو  وزارت  بدعهدی های  سایر  به  اشاره  ضمن  ادامه  در 
درخصوص حفاظت از تالاب ها، رودخانه ها و... تصریح کرد: 
حفظ بستر رودخانه ها و لایروبی مسیل ها از جمله سایر 

وظایف وزارت نیرو است که متاسفانه در سطح قابل انتظار 
به  انجام نرسیده است. با درنظر گرفتن تمامی این موارد 
این پرسش مطرح می شود که وقتی وزارت نیرو به وظایف 
قانونی خود درقبال تالاب ها عمل نکرده است، چه هدفی از 

دراختیار گرفتن مالکیت آن ها دارد؟

هدف وزارت نیرو از دراختیار گرفتن تالاب ها چیست؟

رویکرد وزارت  به نظر نمی رسد  اینکه  بر  تأکید  با  ارواحی 
نیرو حفظ تالاب ها باشد، اظهار کرد: طی یکی دو سال 
گردشگری  و  آب  اقتصاد  روی موضوع  نیرو  وزارت  اخیر 
آبی فعالیت کرده است و به نظر می رسد که برنامه هایی 
در این راستا برای تالاب ها داشته باشد. از این رو این خطر 
وجود دارد که مالکیت عرصه های تالابی برای وزارت نیرو 
مزایای اقتصادی این چنینی داشته باشد این درحالی است 
که تأکید ما در زمینه حفاظت از تالاب ها، جلب مشارکت 
جوامع محلی است. این کارشناس ارشد آب با بیان اینکه 
از این رو تلاش وزارت نیرو برای دراختیار گرفتن تالاب ها 
آن که  اول  گفت:  می کنیم،  حس  بزرگی  بسیار  خطر  را 
تخصص های لازم برای مدیریت در تالاب ها در وزارت نیرو 
به تنهایی وجود ندارد. از سوی دیگر اگر این وزارتخانه به  
دنبال مزیت های اقتصادی خود از تالاب ها باشد، ما شاهد 
افزایش چالش درزمینه حفاظت از تالاب ها خواهیم بود. وی 
در ادامه تصریح کرد: ای کاش ابتدا وزارت نیرو برادری خود 
را ثابت و به وظایف قانونی خود دربرابر حفاظت از تالاب ها 
ازجمله تامین حق آبه، جلوگیری از بهره برداری های غیرمجاز، 
آزادسازی بستر رودخانه برای عبور جریان های سیلابی و... 
عمل می کرد. در چنین شرایطی می توانستیم به این فکر 
کنیم که شاید وزارت نیرو رویکرد حفاظتی به تالاب ها 
داشته باشد ولی باتوجه به شرایط کنونی چنین مسئله ای 
بعید به نظر می رسد. مشاور مدیریت زیست بوم های تالابی 
در پایان با تأکید بر اینکه قوانین موجود از سازمان حفاظت 
محیط زیست و سازمان جنگل ها برای حفظ تالاب های 
کشور حمایت می کنند، اظهار کرد: امیدوارم کنشگران حوزه 
محیط زیست همچنان نسبت به موضوع واگذاری مالکیت 
تالاب ها به وزارت نیرو حساس باشند و سازمان های متولی 

نیز به جد این مسئله را دنبال کنند.

محیط زیست

تلاش وزارت نیرو برای دریافت سند مالکیت ۴2 تالاب؛

خطری بزرگ بیخ گوش تالاب ها

تأمین بیش از ۱۸۰میلیون
 دُز واکسن کرونا تا پایان۱۴۰۰

سخنگوی سازمان غذا و دارو با اشاره به چهار راهبرد پیش 
بینی شده برای تامین واکسن کرونا در کشور، گفت: طبق 
برنامه ریزی صورت گرفته، بیش از ۱۸۰ میلیون دز واکسن 
تا پایان سال ۱۴۰۰ در اختیار بسیج ملی واکسیناسیون قرار 

خواهد گرفت که فراتر از برآورد نیاز کشور است. 
تولید  واردات،  از  خبرنگاران  جمع  در  جهانپور  کیانوش 
مشترک و تولید داخلی بیش از ۱۸۰میلیون دز واکسن کرونا 
در یکساله نخست واکسیناسیون همگانی علیه کووید۱۹ 
در کشور خبر داد و گفت: برنامه جامع واکسیناسیون علیه 
کووید۱۹ در ایران با پیش بینی شرایط احتمالی، چهار مسیر 
موازی برای تامین واکسن موردنیاز کشور را از ابتدا مدنظر 
قرار داده بود که با پیگیری و پیشرانی هر چهار مسیر، بیش 
از ۱۸۰میلیون دز واکسن در عرض یکسال در اختیار بسیج 
ملی واکسیناسیون قرار خواهد گرفت که فراتر از برآورد نیاز 

کشور است. 
جهانپور افزود: چهار راهبرد خرید مستقیم، واردات از مسیر 
ساز و کار کوواکس، تولید مشترک و تولید داخلی واکسن، 
با موفقیت در سطح پیش بینی شده جریان دارد و بر این 
ایران  برنامه یکساله واکسیناسیون علیه کرونا در  اساس 
حتی زودتر از موعد پیش بینی شده و برنامه ریزی شده به 

پایان خواهد رسید.
ادامه اظهار  رئیس مرکز اطلاع رسانی وزارت بهداشت در 
کرد: تا این لحظه ۲۱میلیون دز واکسن کرونا از مسیر خرید 
مستقیم و سبد کوواکس خریداری شده که بتدریج طبق 
تولیدکنندگان وارد  تولید  توان  بندی شده و  برنامه زمان 
کشور خواهد شد. همچنین تولید مشترک ۴۰میلیون دز 
از  برنامه و امکانات موجود، تامین بخشی  واکسن طبق 
واکسن مورد نیاز کشور را بر عهده خواهد داشت و البته 
حداقل ۱۲۰میلیون دز واکسن در سال۱۴۰۰ در داخل کشور 
در موسسات و شرکت های مختلف، در قالب انتقال دانش 
فنی و یا تولید کاملا داخلی خواهد شد و جمعا بیش از 
خواهد  تأمین  سال۱۴۰۰  پایان  تا  واکسن  دز  ۱۸۰میلیون 

گردید که فراتر از نیاز کشور در این برهه خواهد بود. 
حدود  قبلی  برآورد  و  برنامه  طبق  داد:  ادامه  جهانپور 
۱۲۰میلیون دز واکسن برای رسیدن به نقطه هدف در سال 
نخست واکسیناسیون مورد نیاز است و با توجه به این 
پایان  تا  و  یکسال  از  کمتر  زمانی  بازه  در  عملا  موضوع، 
سال میلادی جاری، این تعداد واکسن فراهم شده و ایران 
میتواند علاوه بر تامین و تکمیل نیاز خود در بسیج ملی 
واکسیناسیون، در کنار سایر ملل و جوامعی که نیازمند 

واکسن کرونا باشند قرار گیرد.
به  کوتاه مدت  نیاز  تامین  بر  علاوه  کرد:  تأکید  جهانپور 
واکسن کرونا، استراتژی انتخاب شده، جایگاه و رتبه واکسن 
سازی و علوم و صنایع وابسته در کشور در این بازه زمانی 
کوتاه حداقل یک یا دو رتبه ارتقا پیدا کرده است و این ریل 
گذاری، ایران را در ماه ها و سال های آتی به عنوان »هاب 
منطقه ای« تولید واکسن قرار خواهد داد و ظرفیت فراهم 
آمده برای سالیان سال در اختیار نظام سلامت و در خدمت 

به سلامت ایرانیان خواهد بود.
وی در پایان اظهارکرد: پاندمی کرونا علاوه بر خسارات و زیان 
های خود، درس های فراوانی برای ملل و جوامع مختلف 
داشت و البته یکی از درس آموخته های ما از آن باید این 
باشد که بر توان تولید کالاهای راهبردی و استراتژیک در 

داخل مرزها متمرکز شد.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید سلمان یوسفی بچه میر  را گرامی می دارد

ظهر امروز، هفدهم اسفند ماه، به مناسبت روز درختکاری و هفته 
منابع طبیعی، مراسم کاشت نهال در محوطه اداره فرهنگ و ارشاد 

اسلامی و خانه مطبوعات استان البرز برگزار شد.
این مراسم باحضور چندین تن از مسئولین و مدیران 
انتظامی،  فردی، معاونت سیاسی،  دکتر  از  اعم  شهری 
امنیتی و اجتماعی استانداری البرز، دکتر خستو، سخنگوی 
شورای اسلامی شهر کرج، ناصر مقدم، مدیرکل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی و مهندس سعیدی مدیر روابط عمومی 
سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری، دکتر عباس زاده 
مدیرعامل خانه مطبوعات استان البرز و جمعی از اصحاب 

رسانه برگزار شد.

مدعوین با حضور در این مراسم و کاشت نهال ضمن 
گرامیداشت روز درختکاری بر اهمیت، توسعه و نگهداری 

فضای سبز تاکید کردند.
این مراسم با هدف نهادینه کردن فرهنگ درختکاری و 
حفظ منابع طبیعی در جهت تحقق بیان مقام معظم 
رهبری مبنی بر »هر ایرانی یک درخت« صورت گرفت، 
اطراف خانه مطبوعات  در محیط  نهال  اصله  چندین 

استان البرز توسط مسئولین و خبرنگاران استان کاشته 
شد.

فرهنگ  تبدیل  و  سازی  فرهنگ  راستای  در  همچنین 
منابع طبیعی به معارف عمومی مراسم روز درختکاری با 

مشارکت گسترده خانه مطبوعات برگزار شد.
این  به شیوع ویروس کرونا،  باتوجه  شایان ذکر است، 

مراسم با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی انجام شد.

مراسم کاشت نهال در اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز
خبر اول
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »فریبا اسمعیلی« جامعه

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز با 
بیان اینکه داوطلبان انتخابات شورای شهر و روستا به 
مدت یک هفته از تاریخ ۲۰اسفند نسبت به ثبت نام خود 
اقدام کنند، تأکید کرد: مسئولینی که مشمول استعفاء 
می شوند باید قبل از ثبت  نام استعفاء کرده و به هیچ 
وجه در آن پست مشغول نباشند و هنگام ثبت نام اصل 

استعفاءنامه را ارائه کنند.
نورمحمد فردی با اعلام این خبر اظهار کرد: انتخابات 
دوره  و ششمین  جمهوری  ریاست  دوره  سیزدهمین 
شورای اسلامی شهر و روستا در ۲۸خرداد۱۴۰۰ در سراسر 

کشور برگزار می شود.
وی افزود: مقدمات کار طبق جدول زمانبندی انتخابات 
فراهم شده و از روزچهارشنبه- بیستم اسفندماه ثبت نام 
در  استان  سطح  در  شهر  اسلامی  شورای  انتخابات 

فرمانداری ها انجام می شود.
وی در ادامه تصریح کرد: ثبت نام از داوطلبان انتخابات 
از روز چهارشنبه  ششمین دوره شورای اسلامی شهر 
۲۰اسفندماه آغاز می شود و تا پایان ساعت ۱۸عصر روز 
ادامه  به مدت ۷روز،  سه شنبه ۲۶اسفندماه، مجموعاً 

خواهد داشت.
فردی گفت: داوطلبان به چهار روش می توانند ثبت نام کنند 
که روش نخست از طریق اپلیکیشن موبایلی، بارگذاری در 

پورتال وزارت کشور و دریافت کد رهگیری است.
معاون سیاسی امنیتی استاندار البرز تصریح کرد: روش 
دوم ثبت نام از طریق نسخه کامپیوتری و دریافت کد 
رهگیری و روش سوم ثبت نام از طریق دفاتر پیشخوان 
دولت و دریافت کد رهگیری است. روش چهارم ثبت نام 
از طریق مراجعه حضوری به فرمانداری های  شهرستان 

های استان از ساعت ۸ الی ۱۸ است.
وی تأکید کرد: برابر ماده ۳۲ قانون بندهای )۱(، )۲(و 
)۳(مسئولینی که مشمول استعفاء می شوند باید قبل 
از ثبت نام استعفاء کرده و به هیچ وجه در آن پست 
مشغول نباشند و هنگام ثبت نام اصل استعفاءنامه را 

ارائه دهند.
رئیس ستاد انتخابات استان با اشاره به این که تمهیدات 
آینده  انتخابات  برگزاری  برای  لازم  زیرساخت های  و 
فراهم شده است، افزود: برنامه ریزی لازم صورت گرفته 
که بتوانیم در راستای فرمایشات مقام معظم رهبری 
مشارکت حداکثری داشته باشیم زیرا حضور مردم و 
یأس  باعث  اینکه  بر  علاوه  آنها  حداکثری  مشارکت 
و ناامیدی دشمنان می شود باعث اتحاد، انسجام و 

استحکام نظام نیز خواهد بود.

سخنگوی کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای 
مجلس شورای اسلامی با اشاره تصویب، طرح پرداخت 
بخشی از مطالبات سازمان تأمین اجتماعی و معلمان 
برای  امیدی  روزنه  مصوبه  این  گفت:  مجلس  در 
جبران بخشی از عقب ماندگی ها و حمایت از کارگران، 
بازنشستگان و معلمان است. علی حدادی گفت: امروز 
جمعیت کارگری، مستمری بگیر و بیمه ای سازمان 
تأمین اجتماعی حدود ۴۲میلیون نفر شامل می شود.

وی ادامه داد: در اجرای تبصره ۲ بند»و« برای کمک 
به صندوق های بازنشستگی، مجلس شورای اسلامی 
اقدام مناسبی انجام داد و پرداخت بخشی از بدهی 

دولت به سازمان تأمین اجتماعی گام مؤثری برای 
حمایت از کارگران و بازنشستگان است. حدادی گفت: 
در استان البرز ۶۵درصد بیمه شدگان را افراد تحت 
پوشش بیمه سازمان تامین اجتماعی تشکیل می 
دهند که این مصوبه مجلس روزنه امیدی براین قشر 

است. 
موضوع  نیز  قانون  بند»و«   تبصره  کرد:  اظهار  وی 
رتبه بندی معلمان و تأمین اجتماعی نیروهای مسلح 

نیز شامل می شود.
این نماینده مجلس اظهار کرد: در مجموع تعیین 
شورای  مجلس  در  میلیاردتومان  ۱۵۰هزار  تکلیف 

آن  تومان  ۸۹هزارمیلیارد  که  شد  بررسی  اسلامی 
مربوط به سازمان  تامین اجتماعی وبازنشستگان 
تامین اجتماعی و ۶۱هزارمیلیارد تومان نیز مربوط 
به بقیه موارد شامل  رتبه بندی معلمان و نیروهای 

مسلح است. 
چهارباغ،  ساوجبلاغ،  شهرستان های  مردم  نماینده 
طالقان ونظرآباد در مجلس شورای اسلامی گفت: 
به  مجلس  نمایندگان  بالای  رأی  امروز  واقع  در 
این مصوبه که شامل کارگران، بازنشستگان تأمین 
اجتماعی، معلمان و نیروهای مسلح بود، بخشی از 
عقب ماندگی سنوات گذشته مورد توجه قرار گرفت.

اعلام  کرد:  البرز  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رئیس  
۲۵هزار و ۵۰۱وسیله  نقلیه متخلف دراین استان توسط 
خودروی مجهز به سامانه ثبت تخلف پلاک خوان اعمال 

قانون شدند.
سرهنگ غلامعلی شرق اظهار کرد: این خودروی مجهز 
به سیستم ثبت تخلف از دوم بهمن ماه سال جاری در 

کلانشهر کرج به کار گرفته شده است.

وی خاطرنشان کرد: زیرساخت ها و تجهیزات این خودرو 
توسط شهردار کرج در اختیار پلیس راهور استان البرز قرار 
گرفته و مناطق پر تردد و هدف زیر پوشش این دوربین 
قرار گرفته است. شرق افزود: خودروی به کار گرفته شده به  
سهولت هر۲ پلاک نصب شده برروی خودرو متوقف شده 
در معابر عمومی چه به صورت افقی، عمودی و مورب را 

ثبت و اعمال قانون انجام می دهد.

وی بیان کرد: با تدابیر انجام شده توسط شهرداری کرج 
در آینده نزدیک تعداد خودروی ثبت تخلف ساکن افزایش 
خواهد داشت .وی گفت: فعالیت این دوربین با هدف 

تسهیل در عبور و مرور خودروهای 
رانندگان  از  وی  بود.  واهد  ترافیک  کاهش  و  عبوری 
روان  بار  شاهد  مقررات  و  قوانین  رعایت   با  خواست 

ترافیکی درسطح معابر شهری باشیم. 

معاون استاندار البرز خبر داد:

۲۰ اسفند آغاز ثبت نام نامزدهای شورای شهر 

سخنگوی کمیسیون امورداخلی مجلس :

مصوبه مجلس برای حمایت از قشر کارگر و بازنشسته انجام شد

ثبت ۲۵هزار تخلف رانندگی توسط سامانه پلاک خوان در البرز

»البرز« چه خبر؟

استاندار البرز گفت: کمربند شمالی کرج نیز مشمول 
اعتبارات دولتی شد و در نیمه اول سال ۱۴۰۰ به بهره 

برداری می رسد.
و  برنامه  سازمان  رئیس  با  دیدار  در  عزیزالله شهبازی 
بودجه کشور که در محل این سازمان صورت گرفت، 
بازدیدها در ۲سال اخیر  این دید و  اینکه  به  با اشاره 
افزایش یافت و سبب ساز رشد و توسعه استان شد، 
در  بزرگی  پروژه های  و  طرح ها  راستا  این  در  افزود: 
حوزه های مختلف استان بخصوص راهسازی تسریع و 

گره گشایی شد.
وی ادامه داد: رئیس محترم سازمان برنامه و بودجه 
کشور توجه ویژه ای به مسائل استان داشته اند و به 
از  رو  این  از  واقف هستند  کشور  برای  البرز  اهمیت 

تلاش های ایشان قدردانی می کنیم.
آزادراه  اول  آزادراه غدیر، منطقه  اکنون  شهبازی گفت: 

تهران-شمال، ادامه آزادراه همت در البرز، قطار برقی کرج-
هشتگرد، توسعه ومسافربری شدن فرودگاه پیام و... که 
از اهمیت بالایی برخوردار هستند، در سایه این توجهات 

و همراهی ها به سرانجام رسیدند.
اعتبارات  نیز مشمول  کرج  کمربندشمالی  افزود:  وی 
بهره برداری  به   ۱۴۰۰ سال  اول  نیمه  در  و  شد  دولتی 
می رسد و قطار شهری کرج نیز امید است در نیمه اول 

سال آینده برای عموم مردم تکمیل شود.
استاندار البرز گفت: از رئیس محترم سازمان برنامه و 
بودجه دعوت کردیم که قبل از پایان سال برای بازدید 
از روند تکمیل پروژه های کمربندشمالی و قطار شهری 
کرج که اعتبارات دولتی برای انها تزریق شد، دیدن کنند.
کارکنان  پرداخت معوقات  وی همچنین در خصوص 
ادارات استان نیز درخواست خود را مطرح کرده و دستور 

لازم را دریافت کرد.

»استاندار البرز« خبر داد:

بهره برداری از کمربند شمالی کرج در نیمه نخست 1400
ما خوبیم!

ما خوبيم. خيلی خوبيم؛ فقط 
رستگار  ميليون  ده  چند  ما 
خواهيم شد و بقیۀ دنيا همه 
وِل معطلند. برای همين همۀ 
دنيا بايد مثل ما بشوند و قالبی 
تراشكاری  در  ما  كه  بگيرند 
ذهنمان ساخته و پرداخته ايم. 
بچه  تا  همسرداری  روش  از 
داری و خانه داری و شهرداری و استانداری و حكومتداری، 
همۀ دنيا بايد بيايند از ما ياد بگيرند يا به زور هم شده حتی روز 
جمعه به كلاسشان می بريم تا همه را از ما ياد بگيرند حالا چه 
كسی اين حق را به ما داده كه مدعی همه باشيم و همه را به 
خود بخوانيم و اگر قبول نكردند به اجبار و تيشه بقبولانيمشان، 
معلوم نيست!  ولی می گويند سابقه و نتيجه خوب و آرمانی 
كارمان اين حق را خود به خود به ما داده است. البته اوايل كه 
خيلی سر و صدا و پول خرج كرديم چند نفری آمدند كه بيايند 
قالب ما را بگيرند و مثل ما بشوند ولی نه تنها مثل ما نشدند 
بلكه جيب ما را هم زدند و شدند دوست دشمنمان!  پس 
از آن، هرکس که آمد گفت شما خيلی وقت است كه روی 
ساختن آدم های آرمانی و مدينه فاضله كار می كنيد، می شود 
یک نمونه كار بياوريد يا از  شركت قبلی آدم سازيتان اعلام 
رضايت بياوريد ولی سراغ هر نمونه كاری رفتيم خشک نشده 
بود و بدجوری به قالب چسبيده بود و از ميز كنده نمی شد! يا 
اصلا جرات نمی كرد بيرون بيايد. سراغ  جاهایی كه قبلا برای 
آدم سازی رفته بوديم و از دهن خانه زده بوديم و به حلق آن 
ها ريخته و پول های كلان خرج كوده بوديم رفتيم تا اعلام 

رضايت بياوريم ولی با چوب و چماق بيرونمان كردند!
ولی با وجود همۀ گندكاری ها هنوز كوتاه بيا نيستيم و اصرار 
داريم كه فقط برنامه های ما به رستگاری ختم می شود. باور 
نمی كنيد از مردم كوچه و بازار بپرسيد كه چقدر سعادتمند و 

رستگارند و »منفعت الدنيا و الاخره« شده اند!
اين هم روايتش! شب خوش...

جانشین ستاد کرونای گیلان:
فعلا سفر ممنوع

جانشین ستاد کرونای گیلان، از مردم خواست دورهمی ها و رفت 
و آمدهای مرسوم عید نوروز را در سال جاری کنار بگذارند، گفت: 
همانگونه که رهبر انقلاب و مسئولان ارشد نظام تاکید دارند، 
امسال سفر نوروزی نخواهیم داشت. محمود قاسم نژاد با اشاره 
به گذشت یک سال از شیوع بیماری کرونا در کشور، اظهار کرد: 
متاسفانه در ماه های اخیر با جهش جدید بیماری کرونا تحت 
عنوان کرونای انگلیسی مواجه شدیم که در سطح کشور شیوع 
پیدا کرده است. وی با بیان اینکه جهش جدید بیماری تقریبا در 
همه استان ها رصد شده و اکنون کشور درگیر کرونای انگلیسی 
است، افزود: نیاز است در ایام پیش رو به ویژه تعطیلات عید 
نوروز، رعایت فاصله گذاری اجتماعی، حفاظت فردی و ضد عفونی 
دست ها در دستور کار مردم قرار گیرد. جانشین ستاد کرونای 
استان گیلان، از مردم خواست دورهمی ها و رفت و آمدهای 
مرسوم عید نوروز را در سال جاری کنار بگذارند، گفت: همانگونه 
که رهبر انقلاب و مسئولان ارشد نظام تاکید دارند، امسال سفر 
نوروزی نخواهیم داشت و از هموطنانی که به استان گیلان 
می آمدند می خواهیم که سفر خود را به زمان دیگری که بیماری 
نباشد، موکول کنند. قاسم نژاد با اشاره به تصویب ممنوعیت سفر 
به شهرهای قرمز و نارنجی از سوی ستاد ملی مقابله با کرونا و 
تصمیم ستاد استانی، عنوان کرد: سفر به شهرهای سفید، آبی و 
زرد با رعایت صد درصدی پروتکل های بهداشتی میسر خواهد 
بود. وی با بیان اینکه با مسافران در شهرهای قرمز و نارنجی 
باید  مردم  کرد:  خاطرنشان  می گیرد،  صورت  لازم  برخوردهای 
محدودیت های کرونایی را جدی بگیرند تا به قطع شیوع بیماری 
کمک کنیم. معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
گیلان، رنگ های کرونایی شهرها را متغیر دانست و اضافه کرد: 
در حال حاضر گیلان وضعیت قرمز ندارد، اما در صورت تشدید 

بیماری، تصمیمات متناسب اتخاذ می شود.

تلنگر

کوتاه از استان ها

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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جامعه »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عبدالحسین زرین کوب« 
- نویسنده و پژوهشگر فقید - را گرامی می دارد

عضو کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ گفت: 
با تدبیر مجلس شورای اسلامی ضمن افزایش حقوق 
و کاهش مالیات کارمندان؛ عدالت در میزان حقوق و 

دستمزد، افزایش یافت.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمدحسین حسین زاده 
بحرینی با حضور در تحریریه بخش خبری21 شبکه یک 
افزایش  فرمول  پیش،  سال های  کرد:  ابراز  سیما 
حقوق سالانه به این صورت بود که دولت در لایحه 
خود درصدی را برای افزایش حقوق کارمندان دولت 
و بازنشسته ها اعلام می کرد و همان افزایش حقوق 
برای همه اعمال می شد و امسال نیز دولت همان 
مدل سنتی خود را در لایحه بودجه تکرار و پیشنهاد 
کرده بود حقوق ها و مستمری بازنشستگان، 25درصد 
افزایش یابد. وی ادامه داد: تلقی مجلس این بود این 
روش افزایش حقوق می تواند به نابرابری بیشتر، دامن 

بزند و فاصله کف و سقف حقوق را افزایش می دهد. 
بحرینی با بیان اینکه دولت به مجلس پیشنهاد کرده 
بود فاصله سقف حقوق 21برابر کف حقوق باشد، افزود: 
مجلس این فاصله را به 15برابر کاهش داد. وی اضافه 
کرد: تقریباً جزو معدود کشور هایی هستیم که تا این 
اندازه میان حقوق کف و سقف، فاصله افتاده است و 
این احساس تبعیض، کارمندان را اذیت می کند و باید 
برای آن چاره اندیشی کنیم. عضو کمیسیون اقتصادی 
داد: مجلس موافقت  ادامه  مجلس شورای اسلامی 
کرد کسانی که تا 10میلیون تومان حقوق می گیرند 
25درصد به حقوق آن ها اضافه شود و کسانی که بیشتر 
از این میزان حقوق می گیرند، افزایش حقوق آن ها در 
سال1400 صرفاً دو و نیم میلیون تومان باشد. بحرینی 
تأمین  بازنشسته های سازمان  افزایش حقوق  افزود: 
اجتماعی، 89هزار میلیاردتومان پیش بینی شده است.

به  اشاره  با  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  سخنگوی 
روزهای پایانی سال و آغاز احتمالی سفرهای نوروزی 
تأکید کرد: توصیه ما به هموطنان این است که در 
این شرایط به سفرهای نوروزی نروند و اگر قرار است 
سفری انجام شود رنگ بندی نهایی شهرهای کشور 
سال  ۲۵اسفندماه  احتمالی  سفرهای  انجام  برای 

جاری اعلام خواهد شد.
علیرضا رئیسی اظهار کرد: طبق مصوبه ستاد کرونا 
جدید  رنگ  ما  ملاک  نوروزی  سفرهای  انجام  در 
نارنجی  و  قرمز  شهرهای  به  سفر  اما  شهرهاست، 
آبی  به شهرهای  همچنان ممنوع است، ولی سفر 
و زرد با رعایت دقیق پروتکل های بهداشتی عملی 
خواهد بود. سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا اظهار 
داشت: طبق مصوبه این ستاد تردد به شهرهای قرمز و 

نارنجی همچنان ممنوع است و خروج خودروهای با 
پلاک بومی از این شهرها ممنوع و ورود خودروهای 

غیربومی نیز به این شهرها ممنوع خواهد بود.
رئیسی با اشاره به تعداد جرایم خودروهای متخلف 
که شرایط تردد کرونایی را رعایت نکرده اند، یادآور 
برای  جریمه  ۴۰۰هزار  و  ۵میلیون  کنون  تا  شد: 
در  را  آمد  و  رفت  من  مقررات  که  خودروهایی 
شهرهای مختلف کرونایی نادیده گرفتن صادر شده 
است سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا بیان کرد: 
برای کنترل بیشتر شیوع بیماری کرونا در کشور هم 
اکنون پرواز از ۳۲کشور جهان به ایران ممنوع است 
و تردد به سایر کشورها نیز مشمول تست PCR و 
قوانین سختگیرانه است که همه باید آن را رعایت 

کنند.

افزایش عدالت در حقوق و دستمزد با تدبیر مجلس؛

فاصله سقف حقوق کارمندان ۱۵برابر کف شد

اعلام رنگ بندی شهرها تا ۲۵ اسفند

خانه ملت

نوروز 1400

وزیر امور خارجه بر ضرورت رفع کامل و موثر تحریم های 
غیر قانونی آمریکا تاکید کرد و گفت: این اقدام منجر به 

بازگشت گام های جبرانی ایران خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد جواد ظریف روز گذشته 
با سایمون کاوونی، وزیر خارجه ایرلند که شب گذشته در 
راس هیاتی وارد تهران شده است دیدار و گفت وگو کرد.

دو طرف در این دیدار در خصوص موضوعات مهم روابط 
دوجانبه، منطقه ای و بین المللی گفت وگو کردند.

از  اقتصادی  رایزنی های سیاسی و مبادلات  ضرورت تداوم 
مهمترین محورهای مورد گفت وگو در بخش روابط دوجانبه بود.

وزیر خارجه ایرلند بار دیگر اعلام کرد که مطابق ترتیبات 
توافق شده، سفارت این کشور به تدریج در تهران بازگشایی 

خواهد شد.
ایران  امور خارجه  وزیران  دیگر گفت و گوهای  بخش 
ایرلند در خصوص آخرین تحولات مربوط به برجام  و 
بود. ظریف در این خصوص بار دیگر سیاست اصولی 
جمهوری اسلامی ایران مبنی بر ضرورت رفع کامل و 
موثر تحریم های غیر قانونی آمریکا به عنوان گامی که 
متعاقبا منجر به بازگشت گام های جبرانی ایران خواهد 

بود،را یادآور شد.
وزیر امور خارجه ایرلند نیز اظهار داشت: این کشور در 
ظرفیت عضویت غیردائم شورای امنیت و تسهیل گر 

قطعنامه ۲۲۳۱  این شورا و نیز به عنوان عضو اتحادیه 
اروپا برای تسهیل این فرآیند آمادگی دارد.

بررسی نحوه همکاری برای کمک به کاهش تنش های 
منطقه ای از دیگر موضوعات مورد گفت وگوی وزرای امور 
خارجه بود که طی آن در خصوص تحولات منطقه خلیج 
فارس، یمن، عراق، سوریه، لبنان، فلسطین، افغانستان و 

قفقاز گفت و گو و تبادل نظر شد.
سایمون کاوونی وزیر امور خارجه ایرلند دیروز - یکشنبه 
- با حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی نیز دیدار 

و گفت و گو کرد.

  حضور جمعی از چهره های شاخص کشتی دنیا در رقابت 
های بین المللی جام متئو پلیکئونه ایتالیا، گویای آن است که 
اتحادیه جهانی کشتی اهمیت و ارزش زیادی برای این رویداد 
قائل شده است. همین امر تعدادی از مدعیان جهانی کشتی را 
ترغیب کرده تا جایگاه و موقعیت خود را در میدان ایتالیا مورد 

بازبینی قرار دهند.
جام پلیکئونه  به دلایل مختلف دارای اهمیت و اعتبار است. 
نخست آنکه  نتایج این رویداد مهم در رنکینگ جهانی سال 
۲۰۲۱ تاثیر بسزایی خواهد داشت.  اهمیت دیگر مسابقات مذکور 
آن است که امتیازات رقابت های یادشده در رده بندی سه نفر 
برتر اوزان مختلف، پایان سال ۲۰۲۱ و جوایز دلاری ارزشمندی 
که خواهند گرفت تاثیرگذار است. بنابراین بی سبب نیست 
فرانک  اکگول،  باروز، کایل داک، طاها  نامدارانی چون جردن 
چامیزو، باجرانگ، دولت نیازبیکف، شریف شریف اف، علیشر 
ارگالی، و عده دیگری از قهرمانان سرشناس هر دو رشته کشتی 
آزاد و فرنگی پای در این مسابقات گذاشته اند. انتظار می رفت 
در مسابقاتی با این درجه اهمیت تعداد زیادی از کشتی گیران 
کشورمان حضور پیدا کنند. برهمین اساس اعزام تنها دو آزادکار 
به نام های »علیرضا کریمی« و »بهنام احسان پور« به شهر رم 

قدری تامل برانگیز می نماید. 
به سخن دیگر شاید انتظار این بود که کادر فنی کشتی آزاد 
به جای دو نفر یادشده، تعداد بیشتری از چهره های شاخص 
کشتی کشورمان را راهی این میدان می کردند. در این رابطه چه 
بسا همین ایراد بر سرمربی تیم کشتی فرنگی هم وارد باشد اما 
محمد بنا پیشاپیش وضعیت خود در ارتباط با مسابقات ایتالیا 
را روشن کرده بود. وی به همین دلیل با اعزام تعدادی حدود دو 
برابر آزادکاران به رقابت های اوکراین و نفراتی که پیشاپیش سه 
سهمیه المپیک کشتی فرنگی را گرفته بودند، اعلام کرده بود، 
قصد محک زدن فرنگی کاران در ایتالیا را ندارد.  تردیدی نیست که 
تصمیم محمدبنا با توجه به موقعیت کشتی فرنگی اتخاذ شده 
بود همانطور که وضعیت آزادکاران با کشتی فرنگی فرق می کند 
زیرا کادرفنی کشتی آزاد از میان ۵ کشتی گیری که راهی اوکراین 
کرد، هیچکدام در چرخه تیم ملی قرار نداشتند. از سهمیه بگیرها 
نیز کسی را به این میدان نفرستاده بودند به همین دلیل انتظار 
می رفت تعدادی از نفرات مطرح یا کسانی که سهمیه المپیک 
گرفته اند را در همین مسابقات ایتالیا محک بزنند. به عنوان 
مثال مربیان آزادکاران می توانستند رضا اطری و حسن یزدانی 
دو نفر از سهمیه بگیرها و حتی در صورت لزوم سنگین وزن 

دیگری را به جای طاهری آسیب دیده راهی ایتالیا کنند. شاید 
نظر مربیان آزاد این بوده باشد که حسن یزدانی و رضا اطری را به 
میدان آسیایی اعزام کنند اگر چنین باشد باید تاکید کرد دلیلی 
برای شرکت آن ها در میدان آسیایی که از سطح پایینی برخوردار 
است وجود ندارد. به جای آن ها جوانانی چون کامران قاسمپور، 
احمد بذری و رحمان عموزاده خلیلی نیز می توانند این بار را 
بردوش کشیده و در صحنه ای که گزینشی نیست و اهمیت 

چندانی هم برای ما ندارد مدال بگیرند. 
همچنین می توانستیم در وزن ۹۷ کیلو و حتی سنگین وزن 
نیز علاوه بر علیرضا کریمی شعبانی یا زارع را هم راهی ایتالیا 
کنیم تا در کنار دو نماینده اعزامی، رو در روی رقبای خارجی 
قرار گیرند. در هر حال امیدواریم  استدلال کادر فنی کشتی آزاد 
پایه مستحکمی داشته باشد و آن ها برای اعزام تنها دو کشتی 
گیر یعنی علیرضا کریمی و بهنام احسان پور به جام پلیکئونه 

و ممانعت از اعزام نفرات بیشتر دلایل محکمی داشته باشند؟ 
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد حداقل می توانست برخی از نفرات 
یادشده را در مسابقات اوکراین به میدان بفرستد تا پس از مدت 
ها دوری از آوردگاه های بین المللی، وضعیت آمادگی آن ها را 
مورد سنجش قرار دهد اما دیدیم که به جای چهره های مطرح و 
یا حداقل تلفیقی از جوانان و با تجربه ها، صرفا عده ای از جوانان 
را به اوکراین اعزام کرد. اینکه با توجه به در پیش بودن بازی های 
المپیک، چرا کادر فنی تیم ملی، جای اینکه توجه کامل خود را  
معطوف به این رقابت ها کرده و مدعیان حضور در توکیو را به 
میادین معتبر بفرستند دنبال تقویت جوانان یا امیدها هستند، 

روشن نیست. 
در هر حال تصمیم گیرنده نهایی در خصوص تیم های ملی 
کادرفنی هر رده سنی هستند و ما نیز به حکم وظیفه صرفا اعلام 
نظر می کنیم. بدیهی است پاسخگوی نهایی عملکرد کشتی 
گیران نیز همین کادرهای فنی خواهند بود. فقط امیدواریم 
دوستان در محاسبات خود دچار خطا و اشتباه نشوند چرا که 
المپیک در پیش است و در این میدان هرگونه خطا و اشتباه 

پیامدهای جبران ناپذیری به همراه خواهد داشت.
به هر روی باید منتظر عملکرد احسان پور و کریمی در ایتالیا 
باشیم. این هر دو کشتی گیر از عنوانداران ما محسوب می 
شوند که نیم نگاهی به المپیک دارند. احسان پور در رقابت های 
جهانی 2019 موفق به کسب مدال برنز وزن ۶۱ کیلو گرم شد و 
اکنون به یک وزن بالاتر آمده تا شانس خود را در ۶۵ کیلوگرم 
مورد سنجش قرار دهد. وزنی که المپیکی است  هنوز سهمیه 
آن دریافت نشده است. در سوی دیگر کشتی گیر کرجی وزن 
۸۶ و ۹۲ کیلوگرم پیشین و دارنده سه مدال نقره و برنز جهان 
حضور دارد که می خواهد پس از پشت سر گذاشتن یک دوره 
آسیب دیدگی نسبتا طولانی مدت، اکنون  شانس خود را در 
وزن ۹۷ کیلوگرم بیازماید. این وزن المپیکی در داخل مدعیانی 
چون محمد حسین محمدیان، علی شعبانی و گلیج را دارد و 
در خارج نامداران چون رشید سعدالله یف، شریف شریف اف 
و کایل اسنایدر سودای کسب مدال المپیک این وزن را در سر 

می پرورانند.
حال باید دید تیم دونفره کشتی آزاد ما در رم چه خواهد کرد...

»ظریف« در دیدار با »وزیر امورخارجه ایرلند« تاکید کرد:

ضرورت رفع کامل و موثر تحریم های آمریکا
رویارویی احسان پور و کریمی در ایتالیا؛

می توانستیم نفرات بیشتری به رم اعزام کنیم 

اتفاق روز دریچۀ ورزشی

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد حداقل می توانست 
برخی از نفرات یادشده را در مسابقات اوکراین به 
میدان بفرستد تا پس از مدت ها دوری از آوردگاه 
های بین المللی، وضعیت آمادگی آن ها را مورد 
سنجش قرار دهد اما دیدیم که به جای چهره های 
مطرح و یا حداقل تلفیقی از جوانان و با تجربه ها، 
اعزام کرد.  اوکراین  به  را  از جوانان  ای  عده  صرفا 
اینکه با توجه به در پیش بودن بازی های المپیک، 
چرا کادر فنی تیم ملی، جای اینکه توجه کامل خود 
را  معطوف به این رقابت ها کرده و مدعیان حضور 
در توکیو را به میادین معتبر بفرستند دنبال تقویت 

جوانان یا امیدها هستند، روشن نیست. 
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

آلبوم کلاسیک مدرن یک میلیارد سال بعدی The Next Billion Years اثری از آهنگساز 
آلمانی، ربات کخ Robot Koch است. او به واسطه استفاده ارگانیک از صداهای موسیقی 
الکترونیک و همچنین تسلط بر موسیقی معاصر، توانسته نام خود را به عنوان هنرمندی 
متعلق به آینده مطرح نماید. این هنرمند آلمانی در ساخت آلبوم یک میلیارد سال بعدی 
 What you( »از منابع شرقی و غربی الهام گرفته است. »هر چیز که در جستن آنی، آنی
seek is seeking you( این مصرع از اشعار مولوی، شاعر پرآوازه ایرانی، از منابع اصلی 
الهام بخش او در ساخت این آلبوم بوده است. همچنین جمله »این جادوی خالص 
 It’s( »است. من چیزی را پیدا کردم که اصلا به این که به دنبال آن بودم، آگاه نبودم
 )pure magic. I found something I didn’t consciously know I was looking for
از ژاک-ایو کوستو Jacques-Yves Cousteau )محقق، بوم شناس، فعال محیط زیست، 
محقق، عکاس و مستندساز فرانسوی که نام او به صورت دست نوشت روی کاور آلبوم 
نوشته شده است(، دیگر منبع الهام او در ساخت این آلبوم بوده اند. محیط زیست و 
تغییرات اقلیمی، نیز منبع الهام بخش مهم دیگر او بوده اند، امری که در نام آلبوم به 
وضوح مشهود است. ربات یا رابرت کخ در این آلبوم موسیقی بی کلام نگاهی درون گرا 
داشته است. او در این آلبوم تلاش کرده است تا به مفهوم آگاهی انسانی بپردازد. او 
موسیقی را امری فراتر از فیلم، کتاب و ادبیات می داند و معتقد است هیچ چیز به اندازه 

موسیقی نمی تواند به حریم آگاهی ذهن راه یابد.

The Next Billion Years
::     ربات کخ    ::  

خلاصه داستان: در قلمرویی به نام کوماندرا، دختری به نام رایا وظیفه دارد تا آخرین 
 James Berardinelli اژدهای روی زمین را بیابد. در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم
-جیمز براردینِلی، آمده است: اگر بخواهیم خالصانه صحبت کنیم، این انیمیشن را می توان 
»دیزنی حقیقی« دانست. با اینکه در فیلم عناصر جدیدی مثل تلفیق فرهنگ کشور های 
آسیای شرقی دیده می شود، اما همچنان می توان رد پای آثار همیشگی دیزنی را در طول 
فیلم حس کرد. رد پاهایی مثل شاهزاده های قهرمان، موجودات دوست داشتنی ای که 
شخصیت اصلی داستان را همراهی می کنند و صد البته پیام نهایی داستان که سعی در 
نشان  دادن اهمیت همکاری و اعتماد بین شخصیت های داستان در بحران های سختی 
را دارد که در طول داستان شکل می گیرند. نکته جالب درباره این انیمیشن این است که 
به جز موسیقی پایانی، در طول انیمیشن هیچ موسیقی ای صحنه ها را همراهی نمی کند. 
بر خلاف آثار پیکسار که با پیچیدگی هایی که در خط داستانی دارند برای تمامی سنین 
مناسب می باشند، رایا و آخرین اژدها، از آن دسته از آثار دیزنی است که با ساده سازی 
به طور خاص برای مخاطبین کم  سن تر ساخته شده است. داستان رایا و آخرین اژدها 
در سرزمین افسانه ای کوماندرا روایت می شود. بخشی از سرزمین انگلستان کنونی که 
۵۰۰سال پیش میزبان همزیستی دوستانه انسان ها و اژدهایان بوده است. تا اینکه این 
سرزمین با یک تهدید مهلک مواجه می شود. موجودات ترسناکی به نام دروون   که از 
احساسات انسان ها زاده شده بودند سرزمین کوماندرا را تحت تصرف خود در آوردند و...

Raya and the Last Dragon - رایا و آخرین اژدها
::   دون هال  ::

»اون روز وقتی داشتم می رفتم خونه متوجه شدم جواب »دوست دارمِ« باس رو 
ندادم. اون موقع هنوز می شد تا خونه پیاده بری و نترسی سربازا جلوت رو بگیرن؛ 
که حکومت نظامی شده باشه یا دستگیر شی. این اولین باری بود که به من گفت 
دوست دارم و من یادم رفت بگم منم دوست دارم. باید می گفتم. اگه می دونستم 
چه اتفاقایی قرار بیفته و عشق و جنگ یعنی چی، حتماً می گفتم. تقصیرِ من 
بود«. بخش کوتاهی از کتاب »دختری با کت آبی« اثر مونیکا هسی را خواندید. 
داستانی از جنگ، عشق و امید که برنده جایزه ادگار ۲۰۱۷ شده است. مونیکا هسی، 
نویسنده ی آمریکایی، آثار فوق العاده موفقی در کارنامه  هنری خود دارد. او برای 
روزنامه ی واشنگتن پست، مطلب می نویسد و مانند داستان نویسی، در این حرفه 
هم موفقیت های ارزشمندی کسب کرده است. داستان در آمستردام و در سال ۱۹۴۳ 
می گذرد. هانکه، روزهایش را با تهیه و تحویل کالاهای بازار سیاه به مشتری هایش 
می گذراند و شب ها نیز مجبور است ماهیت اصلی کارش را از پدر و مادر نگرانش 
مخفی سازد. نامزد هانکه با یورش آلمانی ها در جنگ کشته شده و او هر لحظه 
را با غم و سوگ نامزدش سپری می کند. هانکه دوست دارد که کار غیرقانونی اش 
را نوعی شورش و سرکشی کوچک قلمداد کند. در روزی عادی، یکی از مشتریان 
هانکه، خانم جانسن، از او درخواست کمک می کند. زمانی که هانکه درخواست 

خانم جانسن را می شنود، بسیار شوکه و شگفت زده می شود.

دختری با کت آبی- مونیکا هسی
::  ترجمه: حمید هاشمی کهندلی   ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »گروس عبدالملکیان« فرهنگی
- شاعر فقید - را گرامی می دارد

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

مدیر پسماند شهرداری فردیس گفت:  نداشتن حریم در شهر 
فردیس موجب تخلیه نخاله و رهاسازی جمعیت سگ های 
ولگرد شهرهای همجوار در فردیس شده و هزینه ای دو برابر را به  

مدیریت شهری فردیس تحمیل می کند. 
حجت اله بابادی مدیر پسماند شهرداری فردیس با تشریح بخشی 
از اقدامات انجام شده و گستردگی وظایف حوزه پسماند  در شهر 
فردیس، مشکل عمده در این حوزه را عدم وجود حریم و محدوده 
مرزی با شهرهای همجوار ذکر کرد و افزود:  این همجواری و عدم 
وجود محدوده مرزی با شهرهایی از البرز و تهران ، موجب بروز 
مشکلاتی در خصوص نخاله ها و سگ های بلاصاحب است؛ 
به طوریکه نه تنها کار برای همکارانم در حوزه های پسماند و 
خدمات شهری دو چندان شده، بلکه اقدامات انجام شده به چشم 
نمی آید و همچنان گلایه در خصوص نخاله و جمعیت سگ 
های بلاصاحب در شهر وجود دارد.  وی ادامه داد: عدم وجود 
محدوده مرزی و وجود مرزهایی به فاصله یک بلوار یا خط آهن 
بین فردیس و شهرهای اطراف و طولانی بودن مسیر نرکز دفن، 
موجب شده متاسفانه شهرهای همجوار نخاله ها را در زمین های 
بایر فردیس تخلیه کنند و به گواه شهروندان، خودروهای ناشناس 
شبانه سگ ها را به صورت گله ای در فردیس رها می کنند و 
از سگ های پلاک شده فردیس می برند و مدعی ساماندهی 
سگ های بلاصاحب در شهرشان هستند که اخیرا این موضوع را 
درفرماتداری و استانداری مطرح و مصوب شد در همه شهرهای 

استان مرکز ساماندهی سگ های بلاصاحب ایجاد شود. 
مرکز  اندازی  راه  به  اشاره  با  فردیس  مدیر پسماند شهرداری 
نگهداری و عقیم سازی سگ های بلاصاحب توسط شهرداری  
فردیس در سال ۹۸، گفت: این سگ ها به مدت دو هفته در مرکز 

فوق، نگهداری و تحت نظر دامپزشک عقیم سازی می شوند.  
وی ادامه داد: در ابتدای راه اندازی این مرکز که به منظور افزایش 
رضایتمندی شهروندان و کاهش آسیب های ناشی از حضور 
سگ های بلاصاحب در فردیس انجام شد، با بررسی صورت 

گرفته، جمعیت سگ های بلاصاحب در فردیس ۷۰۰ قلاده 
تخمین زده شد، در حالیکه در طول این مدت حدود  هزار و 
۵۰۰ قلاده سگ در این مرکز عقیم سازی و پلاک گذاری شده که 
گواهی بر رهاسازی سگ های بلاصاحب سایر شهرها در فردیس 
است. همچنین وجود سگ های بلاصاحب بدون پلاک و به 
صورت گله ای در سطح شهر، به دلیل ناشناخته بودن محل برای 

سگ ها و تعلق آنها به مناطق دیگر است. 
این مدیر شهری بر ضرورت فرهنگسازی در خصوص حیوان 
دوستی، غذادهی به حیوانات و همکاری شهروندان تاکید کرد و 
یادآور شد: در صورتی که غذا دهی به حیوانات به ویژه سگ ها 
در محدوده خارج از مناطق مسکونی باشد و در سطح شهر انجام 
نشود، کمتر شاهد حضور سگ های بلاصاحب در سطح معابر 
شهری خواهیم بود. ضمن اینکه شهروندان محترم و انجمن 
های مختلف دوستدار حیوانات در صورت علاقمندی به کمک و 
غذادهی به سگ های بلاصاحب می توانند با مرکز نگهداری سگ 

های بلاصاحب شهرداری فردیس همکاری کنند.  
وی افزود: با پیشنهاد معاون خدمات شهری و موافقت شهردار 
فردیس، یک قطعه زمین برای احداث مرکز نگهداری دائم سگ 
های بلاصاحب جانمایی شده که درمرحله  طراحی نقشه است و 
اعتبار قابل توجهی در بودج ۱۴۰۰ برای آن پیش بینی شده است. 
وی در بخش دیگری از سخنانش وجود نخاله  در مناطقی از 
جمله شهرک های ناز، شقایق، وحدت و شهرک صنعتی نور را 
بیش از سایر مناطق عنوان کرد و افزود: روزانه فعالیت بخشی از 
خودروهای شهرداری به جای اقدامات عمرانی، به نخاله برداری 
و تسطیح زمین ها در سطح شهر و انتقال نخاله ها به حلقه دره 
وسایر مراکز اطراف اختصاص دارد و هزینه هنگفتی صرف این کار 
می شود. بخشی از این مشکل به تخلیه نخاله از شهرهای اطراف 
در زمین های بایر شهر و بخشی دیگر به عدم وجود مرکز تخلیه  
نخاله در فردیس مربوط می شود که اخیرا با پیگیری معاونت 
برنامه ریزی فرمانداری برای همکاری شهرداری و دستگاه های 

ذیربط، معدنی متروکه  برای دفن پسماندهای عمرانی در نظر 
گرفته شده است.  بابادی گفت: برای رفع این مشکل  با همکاری 
مردم و حمایت دادستان تا کنون ۱۰ کامیون متخلف شناسایی 
و دستور توقیف آنها  از سوی دادستان محترم صادر شده است. 
همچنین از طریق تعامل با انمایندهتاق اصناف و اتحادیه 
کامیونداران، قرار است کامیون های سطح شهربارکد و برچسب 

داشته باشند تا شناسایی کامیون های متخلف تسهیل شود. 
وی در بخش دیگری  با بیان اینکه روزانه  ۲۲۰ تن زباله دفنی 
از فردیس به مرکز دفن حلقه دره انتقال می یابد؛ عنوان کرد: 
در حوزه مدیریت  پسماند طی ۲ سال گذشته اقدامات مثبتی 
صورت گرفته که  شناسایی و تعطیلی ۵۰ مرکز غیر مجاز جمع 
آوری پسماند در سطح شهر از ابتدای امسال تا کنون از جمله این 
اقدامات است. وجودمراکز غیرمجاز جمع آوری پسماند در سطح 
شهر، علاوه بر افزایش آلودگی های زیست محیطی در سطح 
شهر، به کارگیری اتباع به ویژه کودکان و عدم رعایت قوانین کار 
به دلیل  نداشتن سیستم نظارتی در این  شغل، با به بکارگیری 
اراذل و اوباش برای محافظت از کسب و کارشان، موجب افزایش 
جرائم از جمله سرقت درب های فاضلاب شهری، تابلوهای برق 
و .. در شهر شده بود که جمع آوری آنها با همکاری دادستان 

محترم، نیروی انتظامی و سایر نهادهای ذیربط انجام شد. 
طبق   داد:همچنین  ادامه  فردیس  شهرداری  پسماند  مدیر 
دستورالعمل کار گروه پسماند شهرستان، تجمیع مراکز مجاز 
جمع آوری پسماند و ساماندهی آنها در خارج از شهر در دستور 
کار قرار گرفت و در حال حاضر به نسبت حجم پسماند موجود،  
۶ ایستگاه فعال در شهر وجود دارد. ضمن اینکه پیمانکارمربوطه  
نسبت به رعایت قوانین زیست محیطی متعهد شده وافرادی که 
برای جمع آوری ضایعات در سطح شهر می چرخند)چرخی ها( 

باید با مجوز و لباس مخصوص باشند. 
وی بر ارزشمندی ضایعات تفکیکی اباشاره کرد و افزود:  توجه به 
صادرات بخش اعظم ضایعات تفکیکی، بازیابی و استفاده از آن 

درچرخه صنعت و مبادلات ارزی، مافیا برای کسب سود ضایعات 
تفکیکی وجود دارد که تلاش می کنند از راه مراکز غیرمجاز و به 
کار گیری نیروی کار غیرمجاز به ویژه کودکان به سودهای کلان 

دست پیدا کنند. 
 بابادی بر لزوم فرهنگسازی  در خصوص تفکیک ضایعات از 
مبدا و همکاری شهروندان تاکید کرد و گفت: در حالیکه ضایعات 
تفکیک شده می تواند درآمدی برای عمران و آبادانی شهر باشد، با 
عدم  تفکیک پسماند از مبدا و مخلوط شدن زباله های خشک و 
تر، سرمایه عظیمی از طلای سیاه)زباله خشک( همراه با زباله  تر 
دفن می شود و امکان جداسازی در مرکز دفن پسماند وجود ندارد. 
برای فرهنگسازی در این خصوص از سال گذشته تا کنون ۵۰۰ 
سطل مخصوص پسماند خشک در سطح شهر توزیع شده است. 
وی  با اشاره به بافت مسکونی شهر فردیس و تجمیع جمعیت 
در شهرک ها و مجتمع های مسکونی، بیان کرد: به منظور ترغیب 
شهروندان به تفکیک پسماند از مبدا، تعدادی کانکس در کنار 
برخی شهرک ها و مجتمع های مسکونی قرار دادیم تا ضمن 
توزیع بروشور و  فرهنگ سازی در خصوص تفکیک پسماند، 
شهروندان با تحویل پسماند های خشک منازل به کانکس ها، 
محصولات فاسد نشدنی از جمله انواع شوینده ها،  ماسک  الکل 
و غیره دریافت کنند. در حال حاضر ۶ کانکس پسماند خشک در 
سطح شهرستان فعال است که تعداد آن به ۲۰ کانکس افزایش 

خواهد داشت. 
بابادی در پایان گفت: طی ۲ و نیم سال گذشته ازشکل گیری  
مدیریت پسماند شهرداری فردیس، از دو بخش جدا شده پسماند 
از شهرداری کرج، بیش از ۱۵ میلیارد تومان برای شهرداری 

فردیس درآمدزایی شده است.

»نداشتن حریم مرزی« باری مضاعف بر دوش مدیریت شهری فردیس؛

عقیم سازی  جمعیتی دو برابر سگ های بلاصاحب شهر 

پسماند
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »مهرداد اولادی«

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج در نظر دارد نسبت به خرید گل و 

گیاه مورد نیاز پروژه های محیط بان - ایران کوچک و... را از طریق  مناقصه عمومی  
به اشخاص  حقیقی و  حقوقی  واگذار نمايد

تمدید آگهـی مناقصه عمومی به شمـاره 70 -99 

مبلغ اولیه ریالموضوع تمدید مناقصه ردیف

1
خرید گل و گیاه مورد نیاز پروژه های محیط بان - ایران 
23/350/000/000 کوچک و...  سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج

باتوجه به اتمام مدت مناقصه فوق در مورخه 14/ 12 /99 ؛ مهلت فروش و تحویل اسناد مناقصه تا پایان وقت اداری 
مورخه 23/ 12 /99 تمدید میگردد.

امور قراردادها و روابط عمومی سازمان سیما،  منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 

منچستریونایتد روز گذشته با ارائه یک نمایش حساب شده با 
دو گل از سد منچسترسیتی عبور کرد.

در مهم ترین بازی هفته بیست و هفتم لیگ برتر انگلیس 
میزبان  اتحاد  ورزشگاه  در  صدرنشین  منچسترسیتی 
منچستر یونایتد رده دومی بود که در انتها این بازی با نتیجه 0-2 

به سود شیاطین سرخ خاتمه یافت.
این منچستر یونایتد بود که کار را طوفانی آغاز کرد و در همان 
لحظات ابتدایی بازی به گل اول دست یافت. خطای گابریل 
ژسوس روی آنتونی مارسیال باعث شد داور نقطه پنالتی را 

نشان دهد. مطابق انتظار برونو  فرناندز پشت توپ ایستاد و 
دروازه سیتی را باز کرد تا نتیجه 1-0 شود.

بعد از گذشت دقایق ابتدایی که منچستریونایتد توپ و میدان 
را در اختیار داشت رفته رفته سیتی بر بازی مسلط شد و در 
دقیقه 23 یک موقعیت بسیار خوب گلزنی را هم توسط رحیم 

استرلینگ از دست داد.
در دقیقه 24 الکساندر زینچنکو می توانست کار را به تساوی 
بکشاند اما ضربه بسیار خوب او با واکنش بهتر دین هندرسون 
همراه شد تا بازی با همان یک گل به سود یونایتد ادامه پیدا کند.

در حالی که بازی به لحظات پایانی خود در نیمه اول نزدیک 
می شد منچسترسیتی می توانست با نتیجه تساوی به رختکن 
برود اما ضربه ریاض محرز در دهانه دروازه به گابریل ژسوس تا 

این اتفاق رخ ندهد.
منچسترسیتی می توانست در همان لحظات ابتدایی نیمه دوم 
کار را به تساوی بکشاند اما ضربه رودری با بدشانسی به تیر 

دروازه برخورد کرد.
در دقیقه 50 و برخلاف جریان بازی منچستریونایتد گل دوم 
را هم وارد دروازه سیتی کرد. لوک شاو روی پاس مارکوس 

راشفورد توپ را به گوشه دروازه حریف فرستاد تا نتیجه 0-2 
شود.

در دقیقه 69 منچستریونایتد تا آستانه به ثمر رساندن گل سوم 
هم پیش رفت اما آنتونی مارسیال در مصافی تک به تک با 
دروازه منچستر سیتی مغلوب ادرسون شد تا بازی با همان دو 

گل به سود شیاطین سرخ دنبال شود.
در ادامه منچسترسیتی چند موقعیت روی دروازه یونایتد ایجاد 
کرد اما در باز کردن قفل دروازه حریف ناکام بود تا بازی با همان 

دو گل به سود شیاطین سرخ خاتمه پیدا کند.

»اتحاد« بهشتِ اوله!

جزیره

هفتۀ بیست و هفتم؛

2-0

رئیس کمیته ملی المپیک ایران  با بیان اینکه همکاران من 
در تهران ارزیابی مثبتی نسبت به عملکرد آقای سید محمد 
طباطبایی دارند، گفت: مدیر کل ورزش و جوانان اصفهان فرد 
سالمی است که وفاق و همدلی، رفاه و وحدت را سر لوحه کار 

خود قرار داده است و وارد حاشیه نمی شود.
صالحی امیری تصریح کرد: این مدیر کل جوان که از بدنه 
ورزش واز چهره های شاخص خوشنام ورزش اصفهان است، 
بسیار تلاشگر و پرکار می باشد و برای توسعه ورزش قهرمانی 
وقت و انرژی صرف می کند و باعث شده است تا یک فرد 

ممتاز در ورزش ایران باشد.
سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک کشورمان 
ورزش  در  اصفهان  کرد:  اظهار  اصفهان،  ورزش  با  رابطه  در 
قهرمانی، همگانی و زیر ساخت ها جزو سرآمدترین ها است و 
دارای پتانسیل بالایی در ورزش می باشد و مرکز استعدادیابی 

است.
وی خاطرنشان کرد: در سفر به اصفهان و پیش از رونمایی 
از سردیس سهراب مرادی سالن بسیار زیبایی که با مشارکت 
آموزش و پرورش و خیر ورزشیار برای ژیمناستیک احداث شده 
بود را افتتاح کردیم که در ایران کم نظیر است و امکان برگزاری 

مسابقات بین المللی در این سالن وجود دارد.
رئیس کمیته ملی المپیک افزود: اصفهان از لحاظ ظرفیت 
منابع انسانی در ورزش جزو اولین کلانشهرها است و نقش پر 
رنگ خیرین در اصفهان یک اتفاق مهمی است که می تواند 

برای دیگر شهرهای ایران الگو باشد.
صالحی امیری بار دیگر با اشاره به  سفرش به اصفهان گفت: 
چند نمونه از مشارکت خیرین در امر ورزش این استان را شاهد 
بودم، ضمن اینکه آقای  استاندار نیز اظهار کرد: از خیرین برای 
مدرسه سازی تقاضای کمک کرده ام که 14 نفر خیر برای 
14 مدرسه اعلام آمادگی نموده اند که خود نشان از ظرفیت 
فرهنگی اصفهان دارد و ما از آن به عنوان کانون اخلاق، معرفت 

وهمدلی نام می بریم.
مضاف بر اینکه اصفهان در سطح ملی نیز بازیکنان زیادی دارد.
رئیس کمیته ملی المپیک ایران با این اشاره که مسئولیت 
اجتماعی یک امر بین المللی است، تصریح کرد: با توجه به 
این مهم که همه شرکت ها، کارخانه ها، بخش های خصوصی 
از دارایی خود را به مسئولیت  و صاحبان سرمایه، بخشی 
اجتماعی اختصاص می دهند که این موضوع در ایران به 
عنوان یک حرکت فرهنگی و خداپسندانه و باقیات و صالحات 
مرسوم است، در دنیا کم رنگ ولی در اصفهان پررنگ می باشد 
و رسانه های ملی باید به این مورد ورود کنند و فیلم و سریال 

مناسب تولید نمایند تا برای استان های دیگر الگو باشد.
صالحی امیری اضافه کرد: در مراسم تجلیل از سهراب مرادی 
هم حضور خیرین پر رنگ بود و خانواده خیر مرحوم ولی اله 
احمدی سند یک واحد آپارتمان را به نام این قهرمان ملی 

منتقل کردند که کاری کم نظیر و بسیار  ارزشمند بود.
وی ادامه داد: اصفهان در سطح ملی بازیکنان زیادی دارد و هر 
زمانی که برای تمرین تیم های ملی والیبال، بسکتبال، کشتی، 
وزنه برداری و سایر رشته ها می روم چند بازیکن از اصفهان 
حضور دارند که نشان می دهد جوانان این استان در رشته های 

مختلف مستعدند و هر زمانی که لازم باشد می توانند ظهور 
کنند و شکوفا شوند و به تیم های ملی بپیوندند و قابلیت 

های خود را به نمایش بگذارند.
رئیس کمیته ملی المپیک افزود: اصفهان جزو استان های 

تراز اول ایران است که  شایستگی تقدیر را دارد.
وی در خصوص مدیران اصفهان ابتدا از حمایت همه جانبه 
آقای استاندار از ورزش یاد کرد و سپس افزود:  خوشبختانه 
استاندار محترم و مدیرکل ورزش و جوانان این استان با هم 
اندیشی یکدیگر در پیشرفت و توسعه ورزش استان گام های 
اساسی بر می دارند و با تفاهم همدیگر را همراهی می کنند 
تا سرعت کار آن ها در توسعه سرانه ورزشی و جذب جوانان 

به ورزش بیشتر شود.
وی افزود: اصفهان قریب به پنج میلیون نفر جمعیت دارد که 
با وجود 600 مکان ورزشی یک ظرفیت بزرگ محسوب می شود 
و طبق ارزیابی های به عمل آمده به جرات می توان اذعان 
کرد اصفهان از جمله استان های تراز اول کشور است که  باید 
سرمایه گذاری ها به طور متناسبت هم در سخت افزارها و هم 
در نرم افزارها باشد. بدین معنا که اگر سالنی ایجاد می شود، 
باید در مدارس آموزش و پرورش هم کار استعدادیابی به عمل 
آید و تجهیزات فنی برای جذب استعداد ها فراهم باشد، زیرا 
تنها ساخت سالن مشکلی را حل نمی کند و باید با برنامه ریزی 

های هدفمند همراه باشد و پیش برود.
صالحی امیری خاطرنشان کرد: اصفهان در فرهنگ، تمدن، هنر، 

ورزش، دانشگاه، علم و صنعت سر آمد دیگر استان هاست.
رئیس کمیته ملی المپیک ایران با بیان اینکه همکاران من 
در تهران ارزیابی مثبتی نسبت به عملکرد ورزش اصفهان دارند 

که برای توسعه ورزش قهرمانی وقت و انرژی صرف می کنند، 
پس لازم است فدراسیون ها نیز در مسیر شفاف سازی حرکت 

نمایند تا بتوانند در رویدادهای بین المللی حضور پیدا کنند.
صالحی امیری در رابطه با وزنه برداری گفت: محدودیت وزنه 
برداری ارتباطی با فدراسیون وزنه برداری ایران ندارد و مسئله 
ای است بین المللی، آ یو سی نسبت به تیمی که در وزنه 
برداری حاکم بود به آن ابهام داشت، چند فدراسیون مانند 
بوکس، وزنه برداری و... باید در مسیر شفاف سازی حرکت 

کنند تا بتوانند در رویداد های بین المللی شرکت نمایند.
صالحی امیری افزود: اگر فدراسیون وزنه برداری در انتخابات 
پیش رو با شفاف سازی برنامه ها و عملکرد مالی خود بتواند 
کمیته ملی المپیک را قانع کند، در المپیک 2024 حضور پیدا 
خواهد کرد، اما اگر نتواند این کار را انجام دهد حضورش در 
المپیک امکان نخواهد داشت و به سرنوشت فدراسیون های 

ژیمناستیک و بوکس دچار خواهد شد.
وی تصریح کرد: درحال حاضر باید منتظر انتخابات فدراسیون 
وزنه برداری باشیم زیرا بر اساس آن آ یو سی تصمیم خواهد 

گرفت و قضاوت خواهد کرد.

گزارش ورزشی

»رئیس کمیته ملی المپیک«:

رسانه های ملی از الگو بودن اصفهان فیلم و سریال تهیه کنند
اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

دوازدهمین دوره لیگ برتر هاکی داخل سالن مردان 
کشور با قهرمانی تیم هیئت هاکی ایلام در مجتمع 
ورزشی فتح دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم و تحقیقات 

تهران به پایان رسید.
به گزارش »دنیای هوادار«، دوازدهمین دوره لیگ برتر 
هاکی داخل سالن مردان کشور با قهرمانی تیم هیئت 
هاکی ایلام در مجتمع ورزشی فتح دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد علوم و تحقیقات تهران به پایان رسید.
روز گذشته دیدار پایانی دوازدهمین دوره لیگ برتر هاکی 
داخل سالن مردان کشور بین تیم های هیئت ایلام و 
هیئت گلستان در مجتمع ورزشی فتح دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد علوم و تحقیقات تهران برگزار شد.

این دیدار مهیج  6 بر 4 به نفع ایلام به پایان رسید و این 
تیم قهرمان لیگ برتر هاکی داخل سالن مردان کشور 
در سال 99 شد. هیات گلستان نیز به مقام دوم رسید 
و تیم های  شهرداری تبریز و هلدینگ ایرانیان کرمانشاه 
به طور مشترک سوم شدند. آیین اعطای جام و مدال 
قهرمانی با حضور مهدی علی نژاد معاون توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزیر ورزش و جوانان، امیرعباس 
لشگری رئیس مرکز ورزش و تربیت بدنی دانشگاه آزاد 
اسلامی، بهرام قدیمی رئیس فدراسیون هاکی کشور، 
شورای  مجلس  در  ایلام  مردم  نماینده  فلاحی  سارا 
اسلامی و  شماری از شخصیت های ورزشی در سالن 

فتح واحد علوم تحقیقات تهران برگزار شد.

مکث

ایلام قهرمان لیگ برتر هاکی مردان شد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمود کشفی« - داور بین المللی فقید ورزشی

والیبال ایران و از پیشکسوتان خوشنام این رشتۀ ورزشی - را گرامی می دارد

نمایندگان ایران در تورنمنت تکواندوی بلغارستان رقبای خود را شناختند
با برگزاری مراسم قرعه کشی تورنمنت بین المللی بلغارستان، تکواندوکاران 

ایرانی رقبای خود را در این رقابت ها شناختند. هشتمین دوره تورنمنت 
بین المللی صوفیه G1 - ۲۰۲۱ در رده سنی بزرگسالان و گروه مردان 

و زنان با حضور ۳۹۰ تکواندوکار از ساعت ۱۰:۳۰ روزگذشته و به 
میزبانی بلغارستان برگزار شد.

فینالیست های لیگ برتر هاکی مشخص شدند 
با برگزاری دیدارهای مقدماتی و نیمه نهایی، فینالیست های لیگ برتر 

هاکی مردان مشخص شدند. دیدارهای مرحله مقدماتی و نیمه 
نهایی لیگ برتر هاکی مردان در روزهای جمعه و شنبه، ۱۵ و 

۱۶اسفندماه برگزار شد و در نهایت تیم های ایلام و گلستان 
راهی فینال شدند.

میرهاشم حسینی تورنمنت بلغارستان را از دست داد
سرمربی تیم ملی تکواندو از غیبت چهره المپیکی ایران در تورنمنت بلغارستان 

به دلیل تب ولرز خبرداد و گفت: صلاح ندانستیم میرهاشم حسینی با 
این شرایط به میدان برود. فریبرزعسکری با اعلام این خبر اظهار کرد: 

میرهاشم حسینی به دلیل سرماخوردگی و داشتن تب ولرز امکان 
حضور در این تورنمنت یک روزه را ندارد.

شکست علیرضا کریمی مقابل حریف آمریکایی در فینال تورنمنت ایتالیا
درجریان دیدار فینال وزن ۹۷کیلوگرم تورنمنت متئوپلیکونه در رم پایتخت 

ایتالیا، علیرضا کریمی دارنده مدال های نقره و برنز جهان برابر کولین مور 
دارنده مدال های نقره امیدهای جهان ۲۰۱۸ و برنز جوانان جهان ۲۰۱۷ از 

آمریکا به روی تشک رفت و در پایان با نتیجه ۳ بر ۳ شکست خورد 
و به مدال نقره بسنده کرد.

تغییر گروه های سنی مسابقات لیگ های کاراته
رئیس سازمان لیگ فدراسیون کاراته گفت:قطعاً گروه های سنی لیگ های کاراته 

درسال آینده تغییر خواهند کرد.ابوالقاسم پایدار افزود: ما در بحث سوپرلیگ، 
لیگ برتر و دسته یک در سالیان گذشته دسته بندی های منظمی داشتیم و 

برای سال آینده نیز به دنبال این هستیم که مسابقات را به شکل منظم 
برگزارکنیم اماقطعاً در گروه های سنی مسابقات تغییراتی خواهیم داشت.

قضاوت داور بین المللی تکواندوی ایران در تورنمنت ترکیه 
هشتمین دوره تورنمنت بین المللی ترکیه G1 - 2021 در سه رده 

سنی نونهالان، نوجوانان و بزرگسالان طی روزهای 20 تا 22 
اسفندماه و به میزبانی »استانبول« برگزار می شود. منصور 

ناطقی )داور درجه2( داور بین المللی تکواندو ایران است که 
در این رقابت ها به قضاوت می پردازد.

شکست یاران »حدادی« در لیگ بسکتبال چین
تیم سیچوان با بازی ملی پوش بسکتبال کشورمان در لیگ حرفه ای 

حدادی-  حامد  خورد.  شکست  اضافه  وقت  در  چین  بسکتبال 
ملی پوش بسکتبال کشورمان در این دیدار توانست ۲۸ امتیاز، ۶ 

ریباند و ۲ پاس گل بدهد. تیم سیچوان با این شکست از رتبه 
ششم به رتبه نهم جدول لیگ برتر بسکتبال چین سقوط کرد.

لیگ فرصتی برای بازگشت قهرمانان به دنیای قایقرانی بود
نایب رئیس زنان فدراسیون قایقرانی گفت: برگزاری لیگ برتر فرصت خوبی 

برای قهرمانان بود تا به دنیای قهرمانی بازگردند. کتایون اشرف با بیان 
اینکه مسابقات لیگ برتر دوئینگ هم رقابت خوبی بود، گفت: برای 

قهرمانان سابق فرصتی پیش آمد تا دوباره در لیگ شرکت کنند و 
به دنیای قهرمانی بازگردند.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

والیبال  مسابقات  نیمه نهایی  مرحله  برگشت  دور 
قهرمانی باشگاه های برتر مردان ایران جام سردار شهید 
با برگزاری دو  حاج قاسم سلیمانی، دیروز )یکشنبه( 

دیدار در سالن فدراسیون والیبال پیگیری  شد.
در اولین دیدار مرحله نیمه نهایی مسابقات والیبال 
تیم  در  اکبری  پیمان  شاگردان  کشور،  قهرمانی 
شهرداری ارومیه موفق شدند در یک دیداری جذاب و 
مهیج و پنج سته، با نتیجه سه بر دو حریف خود تیم، 
لبنیات هراز آمل را شکست دهند و به عنوان نخستین 

تیم راهی فینال شوند.
تیم شهرداری ارومیه درحالی اولین فینالیست لیگ 
برتر سال ۹۹ لقب گرفت که این دومین حضور این 

تیم در فینال لیگ برتر والیبال است.
در بازی امروز شاگردان بهروز عطایی در ست های اول 
و چهارم با مشابه نتیجه ۲۵ بر ۲۳ به پیروزی رسیدند 
اما ست های دوم، سوم و پنجم بازی با امتیازهای ۲۶ 
بر ۲۴، ۲۵ بر ۱۷ و ۱۵ بر ۱۰ به سود شهرداری ارومیه 
تمام شد تا در نهایت شاگردان پیمان اکبری در تیم 
شهرداری ارومیه همانند بازی دور رفت سه بر دو فاتح 

میدان باشند و فینالیست شوند.
برتر  لیگ  نیمه نهایی  مرحله  دیدار  دومین  در  اما 

والیبال ایران که در روز یکشنبه برگزار شد، تیم فولاد 
را  اصفهان  سپاهان  صفر  بر  سه  نتیجه  با  سیرجان 
شکست داد تا شاگردان محمدرضا تندروان فینالیست 

شوند.
سه ست این بازی با امتیازات ۲۷ بر ۲۵، ۲۵ بر ۱۵ 
و ۲۵ بر ۲۱ به سود شاگردان محمدرضا تندروان رقم 

خورد.
فولاد در بازی قبلی هم به همین نتیجه رسیده بود تا 

با اقتدار کامل راهی فینال مسابقات شود.

پس از پایان دور برگشت مرحله نیمه نهایی مسابقات 
جام  ایران  مردان  برتر  باشگاه های  قهرمانی  والیبال 
سردار شهید حاج قاسم سلیمانی، دو تیم شهرداری 

ارومیه و فولاد سیرجان راهی مرحله نهایی شدند.
 ۲۷ و   ۲۵  ،۲۳ روزهای  در  نهایی  مرحله  مسابقات 

اسفند و به صورت ۲ برد از ۳ بازی برگزار می شود.
باتوجه به عملکرد هر دو تیم در این دوره از مسابقات، 
به  علاقه مندان  انتظار  در  جذاب  فینالی  شک  بدون 

ورزش والیبال خواهد بود.

سپاهان و لبنیات هراز از جام خداحافظی کردند؛

فولاد سیرجان و شهرداری ارومیه فینالیست مسابقات والیبال قهرمانی کشور

توپ و تور

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 

جهان فوتبال

مصاف  برای  پوچتینو  غیرمنتظره  تصمیم 
پاری سن ژرمن با بارسلونا 

مائوریسیو پوچتینو پس از پیروزی 3 بر 
صفر شنبه شب تیم فوتبال پاری سن ژرمن 
برابر برس در مرحله یک هشتم نهایی نهایی 
جام حذفی فرانسه، اعتراف کرد که قصد دارد 
بابت نگرانی بابت از بین رفتن تمرکز تیمش برای 
مصاف چهارشنبه شب برابر بارسلونا، بازیکنان خود را یک روز 
قبل از بازی در هتل نگه دارد. این خبری بود که دو رسانه 

فرانسوی از جمله نشریه اکیپ روز گذشته اعلام کردند.

ترزیچ: می توانستیم سومین گل را هم به بایرن 
مونیخ بزنیم

دورتموند  بوروسیا  فوتبال  تیم  سرمربی 
می گوید که مردانش می توانستند با زدن 
یک گل دیگر در خانه بایرن مونیخ شانس 

حریف را برای بازگشت به بازی و جبران گل های 
خورده کم کنند.

پیرلو: ۲۰ دقیقه طول کشید تا به خودمان بیاییم
آندره آ پیرلو سرمربی تیم فوتبال یوونتوس پس از 
پیروزی 3 بر یک شنبه شب یوونتوس برابر 
لاتزیو در تورین که بانوی پیر را در هفته 
بیست و ششم سری A به رده سوم جدول 
برگرداند، به شروع ضعیف شاگردانش اشاره 
کرد و گفت: ما 20دقیقه دیر شروع به بازی 
کردیم. از این اتفاقات رخ می دهد چون تعدادی از 
بازیکنان به تازگی از بند مصدومیت رها شده اند و تعدادی دیگر 

هم در پست هایی جدید بازی می کردند.
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